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Sak 22/24: Meldinger 
 

Saksdokument:   

 
Saksutredning: 

2024.03.11.33.Lågliberget beitelag. Signert beiteavtale 2024_2027 

2024.03.21.001.5.Hardangervidda Villreinutvalg.Forslag C3 kontrollkort 

2024.03.21.001.5.Hardangervidda Villreinutvalg.Forslag endring datainnsamling HV 
2024.03.22.001.5.Hardangervidda Villreinutvalg.Epost Bedre prøveinnsamling og datainnsamling fra 
felt villrein 

2024.03.22.001.5.Hardangervidda Villreinutvalg.Epost møte med departementet mfl 

2024.03.25.001.0.Villreinrådet i Norget. Invitasjon til fagdager 5-6.juni 

2024.03.25.001.5.Hardangervidda Villreinutvalg.Innkalling til årsmøte 12.04.2024 

2024.04.11.001.1.Vetrinærinstituttet. Notat_CWD_Hardangervidda_MuligeUttak2024 

2024.04.16.001.5.Hardangervidda Villreinutvalg.Protokoll årsmøte12 04 2024 

2024.04.16.001.5.Hardangervidda Villreinutvalg.Styremøtereferat 12 04 2024 

2024.04.16.001.5.Hardangervidda Villreinutvalg.Årsmelding 2023 villreinutval 

2024.04.23.035.0.Fulsaas og Løkset. Pristilbud stubbloft Jegerbu 

2024.04.26.001.5.Hardangervidda Villreinutvalg.Endelig anbefaling kvote HV 2024 

2024.04.29.032.Nore og Uvdal kommune.Oppsigelse av garasjedel av leiekontrakt  
2024.04.30.001.5.Hardangervidda Villreinutvalg.Innspill Stortingsmelding villrein høring miljøkom 
23042024 

2024.04.30.001.5.Hardangervidda Villreinutvalg.Innlegg høring 23042024 
2024.04.30.001.5.Hardangervidda Villreinnemnd. Fellingskvote for Hardangervidda villreinområde 
2024 

2024.04.30.001.5.Hardangervidda Villreinnemnd. Notat_CWD_Hardangervidda_MuligeUttak2024 

2024.04.30.127.Viken kommunerevisjon. Revisjonsberetning 2023 

2024.04.30.127.Viken kommunerevisjon.Engasjementsbrev 2024 signert 08.05.24 

2024.05.14.001.5.Hardangervidda Villreinnemd.Fellingstillatelse HA55 2024 

2024.05.21.33.Lågaros beitelag. Signert beiteavtale 2024_2027.PDF 

2024.05.21.335.1.Bjordalsdrifta beitavtale 2024_2027 SIGN 

2024.05.23.001.2.Statsforvalteren i Oslo og Viken.Tillatelse til rypetaksering  2024-2025 

2024.05.24.001.4.Rollag kommune. Vedtak årsmelding ØNF2023 
2024.05.29.001.4.NoreogUvdalKommune.Dispensasjon fra båndtvangsbestemmelsene for taksering av 
rype på Øvre numedal statsalmenning 2024 - 2027 
2024.05.31.001.5.Hardangervidda villreinnemnd. Uttale til planprogram for kommunedelplan for stier 
og løyper i Nore og Uvdal 

2021.05.29.650.Søknad om bruk av påhengsmotor i Steintjønn Åse Berit Løitegård. Brev inn 

2023.05.09.650.Søknad om bruk av påhengsmotor i Steintjønn Oluf Fønnebø. Brev inn 

2024.06.09.650.Tillatelse til bruk av påhengsmotor i Steintjønn Åse Berit Løitegård. Brev ut 

2024.06.10.650.Tillatelse til bruk av påhengsmotor i Steintjønn Oluf Fønnebø. Brev ut 
2024.06.18.001.1.Miljødirektoratet.Dispensasjon fra krav om godkjent ettersøkshund  Hardangervidda 
2024 

2024.06.18.33.Lågliberget Beitelag. Referat fra møte 17.06.24 

2024.06.18.001.5.Villreinnemnda.Informasjon til valdansvarlige om jakt på Hardangervidda 2024 
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2024.06.18.001.5.Villreinnemnda.Informasjon til valdansvarlige om jakt på Hardangervidda 2024 
vedlegg1 
2024.06.18.001.5.Villreinnemnda.Informasjon til valdansvarlige om jakt på Hardangervidda 2024 
vedlegg2 

2024.06.18.335.1.Geitvassdalen beitelag. Beiteavtale 2024_2027 SIGN 

2024.06.19.001.4.NoreogUvdalKommune. Fradeling til punktfest Halnefjorden 

2024.06.25.001.1.Statskog.Tilsagn om tilskudd grunneierfondet Jegerbu 

2024.06.26.001.4.NoreogUvdalKommune.Fellingstillatelse hjort 2024 

2024.06.26.001.4.NoreogUvdalKommune.Fellingstillatelse Elg 2024 

2024.06.24.001.5.Hardangervidda Villreinutvalg.Referat fra styremøte 06.06.24 

2024.08.19.650.Tillatelse til bruk av påhengsmotor i Steintjønn Lasse Kirkevollen. Brev ut 

2024.08.19.001.6.NINA.Takstrapport 2024 Øvre Numedal Statsallmenning 

2024.08.19.642.2.ÆanTuristhytte.Oppgjørsrapport fiskekortsalg 2024 

2024.08.28.001.6.NVS.KALVETELLING 2024 
2024.09.09.001.1.KLD.Invitasjon til åpent møte om arbeidet med tiltaksplanen for Hardangervidda 
villreinområde 
2024.09.11.001.2.Statsforvalteren i Vestland. Varsel om oppstart ny forvaltningsplan for 
Hardangervidda NP 

2024.09.16.642.2.Heinseter.Oppgjørsrapport fiskekortsalg 2024 

2024.09.20.001.0.HG.HG Nytt NR 55 16.09.24 

2024.09.25.001.2.Statsforvalter Vestland.Prosjektplan for revisjon av forvaltningsplan 

2024.09.27.001.5.Hardangervidda Villreinutvalg.Informasjon om NFR prosjekt om CWD 

2024.09.27.001.4.NoreogUvdalKommune. Invitasjon til møte om ny sti og løypeplan 

2024.09.27.001.2.Statsforvalteren i Oslo og Viken.Invitasjon til informasjonsmøte - ny forvaltningsplan 

2024.10.09.001.5.Hardangervidda Villreinutvalg.Uttale til merking av villrein 2025 
2024.10.09.001.5.Hardangervidda Villreinutvalg.Innspill til arbeidet med ny forvaltningsplan for 
verneområdene 

2024.10.09.001.5.Nore og Uvdal kommune.Saksfremlegg ny forvaltningsplan 

2024.10.10.032.Signert leiekontrakt lager i Eidegården 

2024.10.10.642.2.Joker Dagali.Oppgjørsrapport fiskekortsalg 2024 

2024.10.11.612.1.Rapport felling HA55 

2024.10.16.123.URS.Regnskapsrapport pr 30.07.2024 

2024.10.16.123.URS.Regnskapsrapport pr 30.07.2024 TOT2023 

2024.10.16.001.0.HG.Innspill revisjon av forvaltingsplan 
 

 
 

Forslag til vedtak:  
Ingen 
 
Referat: 
Postlista ble rettet da det ble oppdaget en feil i forkant av møtet. Det ble videre 
spørsmål om en omsøkt fradelingssak av 19.06.24, saken følges opp videre med 
Statskog. Det var ingen videre merknader til postlisten. 
 
Vedtak:  
Fjellstyret tar saken til orientering. 
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Sak 23/24: Status økonomi 
 

Saksdokument:   

2024.10.16.123.URS.Regnskapsrapport pr 30.07.2024 
2024.10.16.123.URS.Regnskapsrapport pr 30.07.2024 TOT2023 
 
Saksutredning: 

Av regnskapsrapport pr 31.07.24 fremkommer det at fjellstyret har hatt noe lavere 
inntekt i forhold til budsjett, samtidig er utgiftene lavere enn budsjettert. Slik sett så vil 
årsresultatet gi svar på totalen. Fjellstyret har samlet sett hatt lavere inntekt enn 
budsjettert på villreinjakt og fiske. Covidperioden var nok toppår med hensyn til fiske, 
men årets sommer var som i fjor preget av noe dårlig og ustabilt vær.  
 
Pr 01.10 ligger tjenestekjøpet i tråd med budsjett og det gjenstår ca 220 timer av det 
totale budsjettet for 2024. Videre aktivitet vil avgjøre sluttresultatet. 
 
Forslag til vedtak:  
Ingen 

 
Referat: 
Sekretær hadde en gjennomgang for styret på status økonomi. De siste inntektene 
etter fakturering og salg vil være innkomne i løpet av november og status på 
fjellstyrets økonomi skal etter planen være klar i januar.    
 
Vedtak:  
Fjellstyret tar saken til orientering. 
 

 
Sak 24/24: Evaluering småvilt og villreinjakta 
 
Saksdokument:   

Ingen 

Saksutredning: 

Årets villreinjakt har vært preget av lite nordlig og østlig vind noe som ikke har gitt dyr 
på vår del av vidda over tid i jakta. Noe av det samme som skjedde i 2023. Det var litt 
dyr innom statsallmenningen i starten av jakta men lite storbukk i flokkene i starten 
gjorde at jakta ble utfordrende. I tabellen under er fellingsresultatet angitt. Grunnet 
samjaktsavtalene med Ulvik SA og Landbruksselskapet er det som er felt og skåret 
kort på holdt utenfor ØNF sine egne resultat.  

  ØNF Ulvik Landbruksselskapet SUM 

2016         

2017       67 

2018       26 

2019       89 

2020 51 4 8 63 

2021 178 15 20 213 
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2022 81 7 2 90 

2023 18 5 4 27 

2024 5  0 1 6 

 
Figuren viser antall felte dyr på egne kort(HA55) fra 2011 til 2024. 

 
 

 
Utklipp fra Dyreposisjoner.no som viser bevegelsene på alle merka individ gjennom 
jakta(20.08->22.09) 
 

Som resultatene viser har været og trekk på dyra stor betydning for felling på vårt 
areal. Som dyreposisjonene viser er det lite plott av merka dyr på allmenningen. Av 
de merka dyrene ser man at det har vært dyr på allmenningen 20-21.08, 26.8, 30.8-
01.09 og i perioden 11.09-13.09. Forøvrig kan det se ut til å ha vært en jevn fordeling 
av merka dyr på begge sider av Kvennavassdraget gjennom jakta. 

De jegerne som får tildelt kort har en jobb å gjøre med å sørge for at fellingsløyvene 
blir returnert innen fastsatt tid. Her er det fortsatt rot blant enkelte jegere. Det er viktig 
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at kortene kommer inn for videre rapportering. Gjentatt purring medfører unødig bruk 
av sekretær sin tid.  

Når det gjelder småviltjakta så viste resultatene fra takseringene en liten nedgang fra 
2023. Fjellstyret holdt derfor igjen og solgte et svært begrenset antall kort i tildelingen 
før sommerferien. Etter jakta startet i september fikk vi gode tilbakemeldinger på 
observasjon av fugl på jaktfelt 1 og 2 på nordsiden av Lågenvassdraget og ut fra det 
åpnet vi for et lite antall dags- og ukeskort (pr uke) på de to feltene fra 05.10 og ut 
november.  

 

Forslag til vedtak:  
Ingen 
 
Referat: 
Sekretær hadde en gjennomgang for styret. Villreinutvalgets evaluering av jakta ble 
presentert på møtet:  
 
Sak 29/24: Jakta 2024 
Foreløbige tall fra innleverte cwd-prøver og dyr registrert på hjorteviltregisteret tilsier 
en felling på rundt 400 bukk. Dette må betegnes som et godt resultat da det har vært 
liten arealbruk i årets jakt, sammenliknet med de to foregående år. 
Tilbakemeldingene tyder på at det i år har vært flere «rene» bukkeflokker. Flokker i 
Tinn og Nore og Uvdal var i stor grad tilnærmet uten voksen bukk. Svært lite jakt i 
Eidfjord. Det meste av jakta synes å ha foregått i Vinje og sør i Ullensvang. På Røldal 
statsallmenning har det vært bukkeflokker og svært god jakt. Som forventet oppleves 
jakta som krevende og vanskelig å plukke ut bukk fra fostringsflokkene. 
Tilbakemeldinger tyder på at det er en viss «slitasje» hos jegerne med ren bukkejakt. 
Dette forsterkes ved lav bestandsstørrelse og liten arealbruk, som medføre at 
sannsynligheten for å lykkes med jakta oppleves som liten. 
Det er ikke påvist nye tilfeller av cwd. Villreinutvalet tar kontakt med 
Veterinærinstituttet for nye beregninger rundt prevalens og sannsynlighet for funn av 
eventuelt smittede dyr med gjennomført prøveinnsamling. Dette for informasjon på 
høstmøtet. 
 
Vedtak:  
Fjellstyret tar saken til orientering. 
 
 
 

Sak 25/24: Eventuelt 
 
Saksdokument:   
Ingen 
 
Saksutredning: 

• Oppstart av ny kommunedelplan for sti og løyper i Nore og Uvdal kommune 
- Avholdt informasjonsmøte torsdag 10.10.24 på kommunehuset for 

grunneiere/ rettighetshavere.    
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• Endring av forvaltningsplan på Hardangervidda. 
https://www.statsforvalteren.no/nn/vestland/miljo-og-
klima/verneomrade/forvaltningsplan-for-hardangervidda/ 

- Villreinutvalget har sendt høringssvar.  
- Opprettes gruppe hvor HG og FH har hver sin rep. 

 
 

• Tiltaksplanen for villrein. KLD holdt informasjonsmøte på Geilo: 
https://www.regjeringen.no/no/aktuelt/folkemote-villrein/id3053020/ 
«De første tiltaksplanene skal etter planen sendes ut på høring i løpet av 
høsten og vedtas i løpet av 2025.» 

 

• Arbeid med sammensetning i villreinutvalget 
 

• Jegerkafe/ jegerpub 
- Flyttes til 06.12? 
- Jobbes frem til møte med aktuelle foredragsholdere.  

 

• Deltakelse høstmøte på Rauland 30.11 
 
Forslag til vedtak:  
Ingen 
 
Referat: 
Styret ble orientert om prosessene som nå er i gang med kommunal sti og løype plan 
til revisjon av forvaltningsplanen. FH og HG har begge fremmet forslag om å styrke 
prosjektgruppa med flere representanter fra grunneier og fjellstyresiden. 
 
Fjellstyreleder orienterte styret om arbeidet i arbeidsgruppen som jobber med 
sammensetningen i villreinutvalget og revisjon av vedtektene. Neste felles møte i 
arbeidsgruppa er 04.11. 
 
Sekretær jobber med opplegg til jegerkafe. Avklaring på tid, sted og opplegg 
formidles ut når dette er på plass. 
 
Anders Eriksrud hadde spørsmål ift videre arbeid på Jegerbu. Fjellstyret har blitt 
tildelt noe midler til jobben fra grunneierfondet, sekretær jobber med søknad til 
sparebankstiftelsen. Jobben lyses ut på nyåret og planen er gjennomføring ila vinter/ 
sommeren 2025.  
 
Eventuelle andre dugnadsjobber lyses ut på nyåret når planlegging av neste års 
aktiviteter og plan for gjennomføring er klar.   
 
Anders Eriksrud orienterte styret om sitt verv i valgkomiteen til villreinrådet i Norge og 
ønsket innspill til aktuelle kandidater fra styret.  
 
 
30.10.24 
Sten-Rune Jensen 

https://www.statsforvalteren.no/nn/vestland/miljo-og-klima/verneomrade/forvaltningsplan-for-hardangervidda/
https://www.statsforvalteren.no/nn/vestland/miljo-og-klima/verneomrade/forvaltningsplan-for-hardangervidda/
https://www.regjeringen.no/no/aktuelt/folkemote-villrein/id3053020/

